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Jegyzőkönyv 

 

Készült: 2021. október 13-án 18:00 órai kezdettel, az Eötvös Lóránd Tudományegyetem Biológia 

tömb (1117 Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A) Intézeti Tanácstermében. 

A jegyzőkönyv mellékletét képezi a határozatok listája és a jelenléti ív. 

 

Jelen van 15 rendes tag, valamint Dr. Poronyi Zoltán ügyvéd.  

 

Tárgy: a Magyar Mikológiai Társaság 2021. évi rendes Közgyűlése. 

 

A közgyűlés megnyitása: 

Albert László a Magyar Mikológiai Társaság elnöke megnyitja a közgyűlést, és megállapítja, hogy 

a jelenlegi megismételt közgyűlés a jelenlévő tagok létszámától függetlenül határozatképes.  

Köszönetet mond Kisné dr. Fodor Líviának a közgyűlés tartalmi előkészítéséért. 

 

1. napirendi pont: levezető elnök, jegyzőkönyvvezető, jegyzőkönyv hitelesítők és 

szavazatszámláló bizottság megválasztása. 

 

Albert László elmondja, hogy a közgyűlés lebonyolításához levezető elnököt, jegyzőkönyvvezetőt, 

jegyzőkönyv hitelesítőket és szavazatszámlálókat kell választani, és mindegyik titulusra van 

jelentkező. 

 

A közgyűlés levezető elnőkének felkéri Dr. Poronyi Zoltán ügyvéd urat, és nyílt szavazásra 

bocsátja. A nyílt szavazás eredménye: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

15 15 0 0 

 

1/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 15 igen szavazattal Dr. Poronyi Zoltánt 

választotta levezető elnöknek. 

 

Albert László felkéri jegyzőkönyvvezetőnek Fedor Ilonát, és nyílt szavazásra bocsátja. A nyílt 

szavazás eredménye: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

15 14 0 1 

 

2/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 14 igen és 1 tartózkodás szavazattal Fedor Ilonát választotta jegyzőkönyvvezetőnek. 
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Albert László felkéri Dr. Tusnády Zsanettet és Boros Lajsot jegyzőkönyv-hitelesítőnek, és nyílt 

szavazásra bocsátja. A nyílt szavazás eredménye: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

15 13 0 2 

 

3/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 13 igen és 2 tartózkodás szavazattal Dr. Tusnády Zsanettet és Boros Lajost választja 

jegyzőkönyv-hitelesítőknek. 

 

Albert László szavazatszámlálóknak javasolja Árpás Ferencet és Imrefi Józsefet, és nyílt szavazásra 

bocsátja. A nyílt szavazás eredménye: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

15 13 0 2 

 

4/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 13 igen és 2 tartózkodás szavazattal Árpás Ferencet és Imrefi Józsefet választja 

szavazatszámlálónak. 

 

Albert László átadja a szót Dr. Poronyi Zoltán levezető elnöknek. 

 

Dr. Poronyi Zoltán technikai mondanivalója, hogy a közgyűlésről hangfelvétel készül, ami alapján 

készül el a jegyzőkönyv, majd felvezeti a következő napirendi pontot, mely az elnök szakmai 

beszámolója a vezetőség 2020. év munkájáról. 

 

2. napirendi pont: szakmai beszámoló a Vezetőség 2020. év munkájáról 

 

Dr. Poronyi Zoltán átadja a szót Albert László elnöknek. 

 

Albert László elmondja, hogy a 2020-as év beszámolóját szerették volna 2021 márciusáig 

elkészíteni, de a covid járvány miatt el kellett halasztani.  

 

Dr. Poronyi Zoltán megállapítja, hogy 1 fő tag érkezett a közgyűlésre, így a szavazattal bíró tagok 

száma 16.  

 

Albert László folytatja a beszámolót. A járvány fokozódása miatt egyre több minden zárt be és az 

Egyesületnek is ehhez kellett alkalmazkodnia mind az oktatás, mind az előadások tekintetében. A 

2020-as évben költözött is a Társaság. A Kormányhivatal egyik pesti épületéből egy budai épületébe 

költözött át az Egyesület. Dolgoznak rajta, hogy a jövőben egy jól megközelíthető, parkolás 

szempontjából is megfelelő, munkaidő után is igénybe vehető helyen legyen az iroda, mert a 

jelenlegi elhelyezés ezekből a szempontokból nem ideális.  

 

Az irodával együtt a könyvtár is átköltözött, amit könyvtár költöztető céggel végeztetett a Társaság. 

Köszönet illeti Büki József könyvtárost az áldozatos munkájáért ebben.  
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3 éves erőfeszítés után nyomdába került a Képes Gombakalauz anyaga. Dilemma volt, hogy hány 

példányt nyomtassanak, de mivel a költségek hatványozottan csökkentek a példányszám 

növekedésével, így a 2500 db mellett döntött a vezetőség. Ez a példányszám 3 hónap alatt elfogyott. 

Fedor Ilonára hárult a legnagyobb feladat. Köszönjük a munkáját! Jelenleg Nagy Angelina végzi a 

postázást. Mivel a 2500 db mind elfogyott, ezért újabb 2500 példányt nyomatott a Társaság, ami 

több helyen van deponálva, hogy minél rugalmasabban lehessen az átvételt megoldani. Ennek a 

könyvnek a célja elsősorban a tanfolyamok tankönyvvel való ellátása volt.  

 

A tanfolyamok még 2019 év végén indultak el két helyszínen, Budapesten és Keszthelyen. 

Keszthelyen 16 fővel, ahol a többség levizsgázott. A budapesti csoportban arányaiban kevesebben 

vizsgáztak le.  

 

A felsőfokú tanfolyam 2017-től folyamatosan működik évi 4 terepgyakorlattal és 6 elméleti nappal, 

de a covid miatt ez utóbbi 2020-ban nem tudott megvalósulni teljes mértékben. Az elmaradt 

alkalmakat pótolják. Az első vizsga is lezajlott, melyeket oklevelekkel honorált a Társaság. 21 főből 

10-en készítettek szakdolgozatot. Volt, akinek a témájához kevés volt az idő.  

 

Egy alkalommal tartott a Társaság mikroszkópos képzést, melynek nagy sikere volt. 

 

Az online oktatáshoz meg kellett tanulni a technikát. Felvették ezeket az anyagokat, melyeket a 

későbbiek során is lehet majd hasznosítani. A vizsgákhoz helyszínt a Kormányhivatal a Városházán 

biztosított.  

 

Az Országos Gombakiállítás a Soroksári Botanikus Kertben került megrendezésre. Egyrészt mert a 

járvány miatt az Őszi Kertészeti Napok nem került megrendezésre, ahol addig volt a kiállítás, 

másrészt mert nyitott helyen lehetett csak ilyen programot szervezni. A helyszín bevált. Sok volt a 

látogató és a gomba is. 357 faj került bemutatásra és a Botanikus Kert dolgozói egy gomba 

tanösvényt is létrehoztak. 

Itt került kihirdetésre a 2020-as fotópályázat eredménye, ahol két megosztott első helyezett és egy 

harmadik helyezett lett. 

 

Az MMT kirándulás Zemplénben volt Boros Lajos és Benedek Lajos vezetésével, több mint 50 

résztvevővel. Bár viszonylag kevés gomba volt, de a résztvevők jól érezték magukat. 

 

A gyermektáborokat 2020-ban is megszervezték, de a covid járvány miatt a mecseki tábort le kellett 

mondani. A zempléni tábort 250.000 Ft-tal támogatta a Társaság. A zempléni tábor sok tartalmas 

programmal és 20 gyermek részvételével zajlott. A résztvevők között sok visszatérő volt, ami azt 

mutatja, hogy a gyerekek számára élvezhető tábort sikerült megalapoznia a szervezőknek. Reméljük 

több gombászpalánta is nevelkedik ezáltal. 

 

2020-ban az Év Gombája a csoportos csészegomba volt. Ezeket a pályázatokat jó lenne tartalommal 

is megtölteni és például előadássorozatot szervezni ezek köré a gombák köré, hogy ne önmagáért 

való legyen.  

Kisné dr. Fodor Lívia elmondta, hogy szerinte van mögötte tartalom, hisz évek óta külön üzenetet is 

megfogalmaznak az adott fajokhoz, és sok szóróanyag és programok is kapcsolódnak ezekhez, csak 

a covid miatt a rendezvények elmaradtak 2020-ban. 
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Albert László szerint nagyobb média kellene hozzá. 2020-ban lehetett online szavazni a 2021 Év 

Gombájára, ami az óriás bocskorosgomba lett. 

Kisné dr. Fodor Lívia megemlíti, hogy minden évben egyre több szavazat érkezik az online 

szavazáson.  

 

A mikológiai könyvtár folyamatosan bővül szakirodalmakkal Büki József  és Finy Péter 

szervezésében. A vezetőség az összeghatárt állapítja meg és javaslatot tesz a beszerzendő 

könyvekre. 2020-ban az MMT 200 eFt-ot költött a könyvtár fejlesztésére. Igyekszik a Társaság 

minél több szakkönyvet beszerezni, amit tagsági használatra szán.  

 

Az Egyesületnek 2018 óta van egy részmunkaidős alkalmazottja, Fedor Ilona, aki heti 10 órában 

látja el munkáját. A folyamatos ügyintézés mellett több feladatkörrel is megbízta a Társaság, 

melyeket jól elvégez. Külön köszönet az egyesületi tagság és tagdíj befizetések lelkiismeretes 

vezetéséért. 

 

A járvány ellenére 2020-ban is volt 4 vezetőségi ülés és egy közgyűlés. Az online vezetőségi 

ülésekhez a WebEx alkalmazást használta és használja a vezetőség.  

 

A pénzügyi beszámoló kivetítve látható, Albert László csak néhány fontosabb tételt emel ki belőle.  

A tagdíj stabil, de ennek fejében sajnos a Társaság nem tudja a Mikológiai Közleményeket 

szolgáltatni, bár ez nincs is benne az Alapszabályban. 4 éves elmaradás van ezen a téren.  

A tanfolyamok bevételei elfogadhatóak voltak.  

A Gombakalauz számszakilag nem fog stimmelni, mert a kiadások és bevételek nem pontosan 

követik egymást. Ez feltöltötte az Egyesült pénztárát, amit hasznosan szeretnének felhasználni.  

Kisné dr. Fodor Lívia magyarázatként elmondja, hogy a könyvelésben 4.700.000 Ft bevétel van a 

könyvből, de a zárójel jelzi, hogy vannak áthúzódó tételek (elsősorban kifizetések). Illetve kevesebb 

volt a kiadás az online oktatás miatt és 2020-ban az MMT nem tudta a szokásos tevékenységet 

végezni az ismeretterjesztés terén, mertnem voltak rendezvények.  

 

Dr. Poronyi Zoltán szavazásra bocsátja az elnök 2020-as évi szakmai beszámolóját.  

A nyílt szavazás eredménye a következő: 

 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

16 15 0 1 

 

5/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 15 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta a Magyar Mikológiai Társaság 

elnökének beszámolóját a Vezetőség 2020. évi szakmai munkájáról. 

 

 

3. napirendi pont: a Felügyelő bizottság beszámolója. 

 

A levezető elnök bejelenti, hogy a felügyelő bizottság beszámolója következik.  
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A beszámolót Kiss Zsuzsanna, a felügyelőbizottság tagja tartja meg, mivel Szeberényi Attila elnök 

nem tudott megjelenni a közgyűlésen.  

Kiss Zsuzsanna köszönti a megjelenteket. 

A beszámoló elkészítéséhez minden szükséges anyagot megkaptak a vezetőségtől. A vezetőségi 

ülésekre mindig kaptak meghívót, és a felügyelőbizottság egy-egy tagja mindig részt is vett az 

üléseken, majd tájékoztatta az ott elhangzottakról a felügyelőbizottság többi tagját. 

A járványhelyzet miatt a felügyelőbizottság személyes jelenléttel nem ülésezett. 

Megvizsgálták a Társaság 2020-as beszámolóját, mérlegét és főkönyvi kivonatát és egy 

véletlenszerűen kiválasztott hónap, a május tételeit részletesen is megvizsgálták.  

A felügyelőbizottság az adatszolgáltatást kielégítőnek és pontosnak találta mind a vezetőség, mind a 

könyvelő felől. Valamint a 2020-as mérleget a főkönyvvel mindenben megegyezőnek találták.   

A Társaság gazdálkodása észszerű és takarékos volt. A tagdíjbevétel csökkenő tendenciát mutat, de 

minden más, gazdasági tevékenységből származó bevétel, tanfolyamok, táborok, könyvkiadás, 

emelkedő tendenciát mutat. 

A bizonylatok próbaszerű ellenőrzése során hiányosságokat, ellentmondásokat nem tapasztaltak. 

A 2020-as beszámoló számvitelileg minden jogszabálynak megfelelt, ezért javasolják a 2020-as 

beszámoló elfogadását.  

 

Dr. Poronyi Zoltán felkéri a közgyűlést, hogy a felügyelőbizottság beszámolójának elfogadásáról 

nyílt szavazással döntsön.  

  

A nyílt szavazás eredménye a következő: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

16 14 0 2 

 

6/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 14 igen és 2 tartózkodás szavazattal elfogadta a Magyar Mikológiai Társaság 

Felügyelőbizottságának a 2020. évi beszámolóját. 

 

Dr. Poronyi Zoltán jelzi, hogy áttérhetnek a következő napirendi pontra, a 2020. évi beszámoló és 

közhasznúsági melléklet elfogadására és átadja a szót Kisné dr. Fodor Líviának. 

 

4. napirendi pont: a 2020. évi beszámoló és közhasznúsági melléklet elfogadása 

 

Kisné dr. Fodor Lívia köszönti a közgyűlést és röviden bemutatja a közhasznúsági beszámolót, 

melyet a közgyűlésnek el kell fogadnia és az Egyesületnek ezt követően be kell nyújtania.  

Készült egy részletes, szöveges beszámoló, melyet a közhasznúsági beszámoló mellé lehetősége 

van mellékelnie a Társaságnak. Ennek a beszámolónak az alapjai felkerült a Társaság honlapjára is, 

így ezt már ismerheti a tagság. Az elnök úr által elmondottak rövid kivonata kerül be a beszámoló 

nyomtatvány megfelelő helyeire. 

A számokat tartalmazó táblázatot már előbb bemutatta az elnök úr. Ebben látható, hogy a 2020-as 

évben a Társaság eredménye 9.500.000 Ft körül volt, ami túlmutat az eddigi eredményeken.  

A beszámolóban egy-egy témát emeltek ki, hogy érthető legyen mindenkinek. Ez a részletes 

könyvelés összefoglaló táblázata, melynek a végén látható a 2019-es és a 2020-as év eredménye 

összehasonlítás céllal.  
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A beadványban ki kell emelni 1-1 programot, de nagyon korlátozott, mennyit lehet beírni. A legfőbb 

programok kerültek kiemelésre. A tanfolyamok, terepgyakorlatok, gyerektáborok, gombakiállítás, 

Év Gombája ismeretterjesztés, Képes Gombakalauz szakkönyvről, és hogy ezek hány embert 

érintettek, mi volt a céljuk.  

A végén készül egy kimutatás, hogy a közhasznúsági kritériumoknak hogyan felel meg a Társaság. 

Két szempont van, az erőforrás és a támogatottság. Mindkettőnél legalább egy-egy szempontnak 

meg kell felelni, hogy közhasznú legyen az adott Egyesület.  

Ehhez lehet mellékelni a részletes beszámolót. 

Az előbb bemutatott 2 dokumentumot, azaz a kitöltött beszámoló nyomtatványt és a részletes 

beszámoló szövegét kell elfogadnia a Közgyűlésnek. 

A kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Szabó Sándor: Mi a határidő, meddig kell begyújtani a tavalyi évre vonatkozó közhasznúsági 

jelentést? 

Kisné dr. Fodor Lívia: Elvileg, covid nélkül május 31. A beszámolót el kell fogadnia a 

közgyűlésnek, de eddig nem tudtunk tartani. Civil szervezeteknél, ha december 31-ig bekerül, nem 

okoz problémát. 

 

Dr. Poronyi Zoltán felkéri a közgyűlést, hogy a nyílt szavazást ejtse meg a beszámoló elfogadásáról. 

 

A nyílt szavazás eredménye az alábbi: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

16 16 0 0 

 

7/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 16 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2020. évi közhasznúsági beszámolóját. 

 

Dr. Poronyi Zoltán felolvassa a következő napirendi pontot. 

 

5. napirendi pont: A Magyar Mikológiai Társaság 2020. évi programjának tervezete, a 

költségvetési terv elfogadása 

 

Kisné dr. Fodor Lívia elmondja, hogy furcsa a 2021-es programtervezetről ebben az időpontban 

beszélni, de szükséges, mert a közgyűlésnek meg kell szavaznia. Ez tervezet, de részben már 

beszámoló is.  

A tavaszi előadássorozatból négy előadást tudott a Társaság megtartani online módon, felvétellel, 

így utólag is elérhetők. Az előadások regisztrációhoz kötöttek voltak és a vidéki tagok is 

részesülhettek a Társaság tevékenységéből. Ősztől átalakítja a Társaság az előadássorozatot, úgy, 

hogy klubdélután-szerűek lesznek, ahol több, rövidebb előadás lesz, melyeket beszélgetések 

követnek. Mindez új helyszínen, az ELTE-n. Remélik, hogy ez hosszútávon fog működni és 

köszönik a lehetőséget. 

 

A társasági kirándulás múlt héten lezajlott a Mátrában.  
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Idén sem volt sok lehetőség a személyes megjelenésű rendezvényekre, de a gombakiállítást ismét 

megrendezi a Társaság a Soroksári Botanikus Kertben.  

 

Az ismeretterjesztésben a könyv volt a legnagyobb feladat, ami idén újranyomásra került.   

Volt egy együttműködés a Cserháti Gombászokkal, ismeretterjesztő anyag elkészítése és előadás.  

Az Év Gombája választás idén is lezajlott és készültek hozzá szóróanyagok is, könyvjelző, plakát és 

leporelló.  

 

A szakellenőri képzés a 2020-21-es évben 75 fővel, 3 csoporttal indult. Ezzel túlvállalta magát a 

Társaság, ezért az a döntés született, hogy a jövőben maximum 2 csoport fog indulni. Óriási az 

érdeklődés, de az oktatók kapacitása véges. A 2021-22-es tanfolyamra a két csoport már betelt. 

Összesen 62 fővel fog indulni. A jelentkezések érkezési sorrendben vezetve voltak, és ez alapján 

kerültek be az emberek. Erre nagyon ügyelt.  

A felsőfokú tanfolyam próbálja pótolni a covid miatt elhalasztott alkalmak.  

Finy Péter: Az egynaposokkal fogjuk utolérni magunkat novemberben.  

Bár több tematikus workshop-ot tervezett a Társaság, de végül év végére egyet hirdetett meg a 

trágyán élő gombák témakörében.  

Dima Bálint helyesbíti a prezentációban olvasható számokat, mivel nem 27, hanem 30 fő van 

jelenleg a felsőfokús tanfolyamon. 

A fotópályázat most került elbírálásra, az Országos Gombakiállításon kerül kihirdetésre. 

A pénzügyi tervre egy becslést tudnak adni. Tagdíjból és SZJA-ból körülbelül annyi fog befolyni, 

mint az elmúlt évben. Tanfolyamok bevételére a már tudott létszám alapján készült egy kalkulációt.  

Ebben az évben már két gyerektáborral számoltak, ami meg is valósult.  

A beszámoló alapján lehet prognosztizálni, hogy mi várható a 2021-es évben. Az a normális, ha 1-2 

millió körül van az eredmény, erre lett a tervezet kalkulálva.  

 

A levezető elnök megszavaztatja a 2021-es év pénzügyi tervét. 

A nyílt szavazás eredménye az alábbi: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

16 15 0 1 

 

8/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 15 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta a Magyar Mikológiai Társaság 2021. 

évi költségvetési tervét. 

 

Dr. Poronyi Zoltán: Áttérhetünk a következő napirendi pontra a 2022. évi tagdíj összegének 

meghatározására. 

 

6. napirendi pont: 2022. évi tagdíj összegének meghatározása 

 

Kisné Dr Fodor Lívia: Mivel a Társaság jól áll anyagilag, így az a vezetőség javaslata, hogy jövő 

évben sem emelnék a tagdíj összegét, tehát 2022-ben a természetes személyek továbbra is 3000 

forint, jogi személyeknek pedig 10000 forint lenne a tagdíj mértéke. Várja a hozzászólásokat és 

kérdéseket. 
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Szabó Sándor: Van ilyen, aki nem természetes személy? 

Fedor Ilona: Egyről biztosan tudok, a MIGE. 

Szabó Sándor: Ő rendszeresen fizet? 

Fedor Ilona: Igen.  

Varju Sándor: Hány tagunk van? 

Fedor Ilona: 523 tagja van a Társaságnak, ebből 49 új, aki ebben az évben lépett be, és 138 tag még 

nem fizette be az éves díjat.  

Varju Sándor: Tehát kb. 25%-a nem fizeti rendesen a tagdíjat. Ez jobb helyzet, mint korábban volt.  

Kisné dr. Fodor Lívia: Meg nem biztos, hogy ezek ugyanazok az emberek. 

Varju Sándor: Ez a 25% még mindig sok és nem korrekt a fizetőkkel szemben, és most is azt 

javaslom, hogy ki kell zárni őket. 

Fedor Ilona: A múlt évben azt is figyelembe vettük, hogy sok embernek megszűnt a munkája, ezért 

a múlt évi tagdíjat nem firtattuk. Ebben az évben már mindenkinek kiküldtem, aki nem fizette be a 

tagdíját. Ez látszódott is a befizetések fellendülésében. 

Varju Sándor: Minden évben van valami kifogás. 

Fedor Ilona: Ez úgy működik, hogy aki két éve nem fizetett tagdíjat, kap egy tértivevényes 

felszólítást, és ha még ezek után sem fizeti be a tagdíjat, kizárjuk a tagságból.  

Varju Sándor: Ez jó. 

Fedor Ilona: Ez működik is. Akik jövőre sem fizetnek, ők fognak kapni felszólítást.  

Boros Lajos: Aki nem fizet tagdíjat, az bizonyos szolgáltatásokat sem tud igénybe venni. Például a 

kiránduláskor ellenőriztük az érvényes tagságot. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Meg a Gombakalauzt is kedvezményesen csak azok kapták meg, akik 

fizettek tagdíjat. 

Fedor Ilona: Illetve akkor volt még sok befizetés, amikor az online előadások voltak, mert azt is 

csak az vehette igénybe, aki érvényes tagsággal rendelkezett. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Ica mindent nagyon pontosan vezet és köszönjük! 

 

Dr. Poronyi Zoltán szavazásra bocsátja, hogy a 2022-es év tagdíja ne emelkedjen. 

A nyílt szavazás eredménye: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

16 16 0 0 

 

9/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 16 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2022. évi tagdíját. 

 

 

7. napirendi pont: Egyebek 

 

Kisné dr. Fodor Lívia: Valaki esetleg szeretne-e valamit hozzátenni, kérdezni? 

 

Varju Sándor: Fedor Ica közreműködését szeretném méltatni, mert jelentősen javult a 

kommunikáció a tagság felé. Illetve tavaly vagy nem volt program, vagy elsiklottam felette, így 

nem tudtam betervezni az előadásoknak az idejét. Viszont az értesítések vagy aznap jöttek, de nem 

biztos, hogy most tavalyról beszélek, de ezzel már nem tudtam mit kezdeni. 



 A Magyar Mikológia Társaság megismételt közgyűlésének jegyzőkönyve, 2021.10.13. 
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Kisné dr. Fodor Lívia: Az már 4, vagy 5 éve volt.  

Fedor Ilona: Most, ha van rendezvény, akkor előtte 1-2 héttel kimegy a tagságnak.  

Varju Sándor: Jó ötlet volt a Társaság részéről, hogy Icát alkalmazta és Ica részéről, hogy elfogadta. 

Kiss Zsuzsanna: Albert Lászlóra szeretnék reflektálni, aki azt mondta, hogy a Társaság bevételeiből 

jó célokat lehetne finanszírozni. Én úgy gondolom, hogy egy XXI. századnak megfelelő honlap jó 

cél lenne. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Teljesen egyetértünk.  

Albert László: Már sokszor volt ez téma a vezetőségben. 

Kiss Zsuzsanna: De most pénz is van rá. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Csak kapacitás nincs. Ezt csak mi tudjuk feltölteni. A honlapot. Az alapot 

megcsinálják, de azt a rengeteg anyagot, ami fent van a honlapon, hogy átkerüljön egy új honlapra, 

azt csak Ica, én meg még talán ha egy-két ember ha beszáll, tudjuk megcsinálni. Ez rengeteg 

munka. Ez az, ami visszatart minket.  

Kiss Zsuzsanna: Akkor kezdjünk neki.  

Kisné dr. Fodor Lívia: Akkor Zsuzsi jelentkeztél anyagfeltöltőnek?  

Kiss Zsuzsanna: Amiben tudok, én segítek. 

Varju Sándor: Én nem tudom elképzelni, hogy ez olyan nagy probléma lenne a Társaságnak. 

Kisné dr. Fodor Lívia: De rendet is kéne rakni a honlapon. Lenne vele plusz munka. Egyszer 

hozzákezdtünk, Geösel András felvállalta ezt, de sikerült egy olyan bonyolult menürendszerben 

maradni, hogy végül bele se vágtunk. Mert mindenkinek volt olyan témája, amit úgy érzett, hogy 

elengedhetetlen. Évente neki futunk ennek a feladatnak és mindig valahol elakadunk.  

Kiss Zsuzsanna: Legalább egy angol oldalnak kéne lennie. Minden ország mikológiai honlapján van 

legalább egy angol nyelvű oldal. Legalább egy portál legyen, hogy a Mikológiai Társaság 

Magyarországon. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Ezzel teljesen egyetértünk. A kapacitáshiány elég erős. 

Dr. Tusnády Zsanett: Lehetne a társaságnak erről egy kör-email, mert lehet, hogy ezt valaki a 

kisujjábból kirázza. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Olyan ember kell, aki elolvassa és azt mondja, hogy ezt már meg kell újítani. 

Albert László: Szakmailag is ért hozzá. 

Finy Péter: És fizetni kéne annak a tagnak, aki csinálja. Legyen motivációja. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Van még valakinek kérdése? 

Árpád Ferenc: Én is megkapom az előadásokról az értesítést, de győri vagyok, ezért nincs 

lehetőségem ezekre mindig eljönni, pedig a többi is érdekelne. Van-e olyan lehetőség, hogy 

hétvégén legyen előadás, hogy a vidékiek is esetleg el tudjanak jönni? 

Kisné dr. Fodor Lívia: Nagy vita volt a vezetőségben, és a múltkori alkalommal is kérdés volt, hogy 

mikor legyen ez a klubdélután. Az eredeti felvetés az volt, hogy ez legyen pénteken, hogy korábban 

tudjuk kezdeni, de ajelenlévő 30 ember egyértelműen leszavazta, és arra szavazott, hogy maradjon 

ez a szerda 18 óra. Úgy lehetne megoldani, hogy felváltva egy klubdélután egy online előadás. Ezen 

most gondolkozunk. Szervezés alatt, de úgy tűnik, hogy ez a fajta jelenléti klubdélután marad 

szerdán.  

Dr. Tusnády Zsanett: Nem lenne egy rossz dolog, ha kifele nyitnánk, kitelepülnénk.  

Kisné dr. Fodor Lívia: Ezeket a programokat a tagjainknak szeretnénk, de próbálkozunk nyitni, mert 

látjuk, hogy az, ami volt egyrészt a covid miatt sem működik, másrészt más technikákat kell 

alkalmazni.  

Dr. Tusnády Zsanett: Esetleg egy-egy egynapos kirándulást lehetne szervezni vidékre előadásos 

verzióval? 
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Kisné dr. Fodor Lívia: Zsanett, mindenki számára lehetőséget adunk és támogatjuk is, valakit fogjál 

magad mellé és meg lehet szervezni. 

Dr. Tusnády Zsanett: Akár úgy, hogy reggel beülünk egy buszba, lemegyünk, gombászunk, délután 

gombát határozunk. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Engem figyelmeztettek, hogy ezek a buszos szervezésű dolgok már nem 

működnek. Mindenki kocsival megy, meg felül a vonatra. 

Dr. Tusnády Zsanett: Telekocsival? 

Kisné dr. Fodor Lívia: Az látszik, hogy a Társaságnak van módja anyagilag támogatni bármilyen 

értelmes szakmai programot, ha lehet így fogalmazni, csak ehhez kell ember aki kitalálja, 

meghirdeti, leszervezi, normális körülmények között, vállalhatóan.  

Finy Péter: És levezeti ott is. Mert minden hétvégén, aki vezethetne ilyeneket, más szakmai 

programot visznek.  

Kisné dr. Fodor Lívia: Meg arra kell figyelni, hogy a létszámot korlátozzuk. Átgondolni, hogy hány 

vezető legyen, hogy regisztrációhoz érdemes-e kötni, hogy ne az legyen, hogy meghirdetjük 

országosan és ott van 300 ember. Nyitott a dolog, lehet ilyeneket szervezni, de nekem már biztosan 

nincs kapacitásom az eddigieken túl.  

Dima Bálint: Egyetértek Líviával, nagy a leterheltségünk. 

Kisné dr. Fodor Lívia: Egy ilyen egyszerű dolog, hogy online előadás 3 ember 3 heti munkája. 

Szívesen fogadunk bárkit, hogy bármilyen programot megvalósítson, és ha előáll valaki egy kis 

stábbal, hogy ezt és ezt szeretné megvalósítani, megtárgyaljuk, és ha illeszkedik az Egyesület 

tevékenységébe, mi támogatjuk. Előadókat is várunk szeretettel.  

Varju Sándor: Akkor szeretném megköszönni a vezetőség, titkárság, elnökség munkáját.  

Fedor Ilona: A következő közgyűlés tisztújító közgyűlés lesz.  

Kisné dr. Fodor Lívia: Meg kell próbálnunk tavasszal megtartani. Köszönjük szépen a részvételt!  
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Melléklet:  A Közgyűlés határozatainak listája 

 

1/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 15 igen szavazattal Dr. Poronyi Zoltánt 

választotta levezető elnöknek. 

 

 

2/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 14 igen és 1 tartózkodás szavazattal Fedor Ilonát választotta jegyzőkönyvvezetőnek. 

 

 

3/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 13 igen és 2 tartózkodás szavazattal Dr. Tusnády Zsanettet és Boros Lajost választja 

jegyzőkönyv-hitelesítőknek. 

 

 

4/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 13 igen és 2 tartózkodás szavazattal Árpás Ferencet és Imrefi Józsefet választja 

szavazatszámlálónak. 

 

 

5/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 15 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta a Magyar Mikológiai Társaság 

elnökének beszámolóját a Vezetőség 2020. évi szakmai munkájáról. 

 

 

6/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 14 igen és 2 tartózkodás szavazattal elfogadta a Magyar Mikológiai Társaság 

Felügyelőbizottságának a 2020. évi beszámolóját. 

 

 

7/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 16 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2020. évi közhasznúsági beszámolóját. 

 

 

8/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés 15 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta a Magyar Mikológiai Társaság 2021. 

évi költségvetési tervét. 

 

 

9/2021. (10.13.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 16 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2022. évi tagdíját. 

 


